
Zápisnica 01 – 2021 
z online zasadnutia Akademického senátu Drevárskej 

fakulty konaného dňa 11. februára 2021 
 
 
 
 

Prítomní:  doc. Ing. Iveta Čabalová, PhD., prof. Ing. Ladislav Dzurenda, PhD., Mgr. Elena 
Farkašová, ArtD., doc. Ing. Jozef Gáborík, CSc., prof. Ing. Ivan Klement, CSc., 
Ing. Jarmila Klementová, PhD., doc. PaedDr. Ľuboš Krišťák, PhD., Ing. Denisa 
Lizoňová, ArtD., doc. Ing. Miroslava Mamoňová, PhD., doc. Ing. Ján Parobek, 
PhD., Ing. Ľubica Slašťanová, Ing. Roman Soyka, PhD., doc. Ing. Martin 
Zachar, PhD., Ivan Strmý, Bc. Marika Hôrčiková, Ing. Michal Dudiak   

Ospravedlnení:     

Neprítomní: Lucia Trnkocyová, Natália Repiská, Ing. Michal Andrejko 

IT podpora: Ing. Ján Kíšik 
 
 
Program rokovania: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu rokovania 
3. Voľba návrhovej komisie a verifikátorov zápisnice 
4. Kontrola uznesení 
5. Rokovací poriadok Akademického senátu Drevárskej fakulty TU vo Zvolene 
6. Zásady volieb do Akademického senátu Drevárskej fakulty TU vo Zvolene 
7. Rôzne 
8. Návrh uznesení 
9. Záver 
 
 
K bodu 1: Otvorenie. 
 

• Zasadnutie AS DF otvoril a viedol predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc. Na 
základe počtu prítomných členov AS DF (16) konštatoval, že AS DF je uznášania 
schopný. V úvode predseda AS DF oboznámil prítomných členov AS DF ako bude 
online rokovanie prebiehať prostredníctvom aplikácie MS Teams. K hlasovaniu sa 
bude používať možnosť zdvihnutia ruky. Zasadnutie je verejne prístupné, a preto bude 
vysielané prostredníctvom youtube kanála TUZVO. 
 

K bodu 2: Schválenie programu rokovania AS DF. 
 

• Predseda AS DF predniesol členom AS DF návrh programu rokovania a požiadal členov 
senátu DF o jeho pripomienkovanie. Hlasovalo sa o programe v pôvodnom znení. 



 
Výsledky hlasovania:  
Za: 16                  Proti: 0                      Zdržal sa: 0 
 

Akademický senát DF vo verejnom hlasovaní schválil program zasadania AS DF. 
 
K bodu 3: Voľba návrhovej komisie a verifikátorov zápisnice. 
 

• Predseda AS DF predniesol návrh na členov návrhovej komisie v zložení: doc. Ing. 
Iveta Čabalová, PhD., doc. Ing. Miroslava Mamoňová, PhD. V rámci diskusie nebol 
prednesený iný návrh.  

 
Výsledky hlasovania:  
Za: 14                  Proti: 0                      Zdržal sa: 2 
 

• Predseda AS DF predniesol návrh na verifikátorov zápisnice v zložení: doc. Ing. Jozef 
Gáborík, CSc., doc. Ing. Martin Zachar, PhD. 

• V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh.  
 
Výsledky hlasovania:  
Za: 14                 Proti: 0                      Zdržal sa: 2 

 
Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil návrhovú komisiu v zložení: doc. Ing. Iveta 
Čabalová, PhD., doc. Ing. Miroslava Mamoňová, PhD. 
Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil verifikátorov zápisnice: doc. Ing. Jozefa 
Gáboríka, CSc., doc. Ing. Martina Zachara, PhD. 
 
 
K bodu 4: Kontrola uznesení. 
 

• Predseda AS DF skonštatoval, že z posledného zasadnutia AS DF, konaného dňa od 
6.10.2020,  nevyplývajú žiadne uznesenia. Pokračuje sa v príprave nadchádzajúcich 
volieb kandidáta na dekana DF a tiež vo voľbách v študentskej časti  AS DF. 
 

K bodu 5: Rokovací poriadok Akademického senátu Drevárskej fakulty TU vo Zvolene. 
 

• Predseda AS DF prezentoval senátu navrhované zmeny v Rokovacom poriadku AS DF, 
ktoré je potrebné vykonať, aby bolo možné rokovanie viesť aj elektronicky v prípade 
mimoriadnych udalostí, kedy nie je možné rokovať prezenčne. Navrhované zmeny sú 
v súlade so Zákonom o vysokých školách a boli prekonzultované s JUDr. Danicou 
Lukáčovou, právničkou TUZVO. 

• Predseda AS DF otvoril diskusiu.  

• Do diskusie sa prihlásil doc. Ing. Jozef Gáborík, CSc., ktorý sa opýtal, či by sa nemalo 
upraviť aj znenie bodov 3 a 4 v článku 4 tak, aby bolo rozlíšené prezenčné a online 
rokovanie. V diskusii bolo objasnené, že navrhované zmeny to riešia dostatočne a nie 
je potrebná podrobnejšia špecifikácia.     

• Predseda AS DF ukončil diskusiu požiadal členov senátu o hlasovanie. 



 
Výsledky hlasovania:  
Za: 16                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

Akademický senát DF schválil Rokovací poriadok Akademického senátu Drevárskej fakulty 
TU vo Zvolene. 
  
K bodu 6: Zásady volieb do Akademického senátu Drevárskej fakulty TU vo Zvolene- 
 

• Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., predstavil členom AS DF navrhované 
zmeny v Zásadách volieb do AS DF, vysvetlil, akým spôsobom sa realizuje 
prostredníctvom UIS tajné hlasovanie a otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. 

• Do diskusie sa prihlásila Mgr. Elena Farkašová, ArtD. , ktorá sa opýtala, či voľby do AS 
DF budú prebiehať  elektronicky len v prípade, že nie je možné voľbu uskutočniť 
prezenčne. Prof. Ing. Ivan Klement, CSc., odpovedal, že pokiaľ situácia dovolí, budú 
voľby do zamestnaneckej časti AS DF prebiehať prezenčne, ale pri voľbách do 
študentskej časti sa postupne prejde pravdepodobne k elektronickým voľbám, 
nakoľko je to jednoduchšie a efektívnejšie a v súčasnosti už máme prostredníctvom 
UIS aj túto možnosť.  

• Ďalej sa do diskusie prihlásil doc. Ing. Jozef Gáborík, CSc., ktorého zaujímalo, či 
písomnou formou spomínanou v bodoch 13 a 20 prerokúvaného materiálu je možné 
myslieť aj email. V rámci diskusie boli vyjadrené názory, že mailová komunikácia je 
rovnocenná s listovou a v prípade potreby si konkrétna volebná komisia môže mailovú 
odpoveď dať dodatočne doplniť aj listovou formou. 

• Predseda AS DF ukončil diskusiu požiadal členov senátu o hlasovanie. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 16                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF schválil Zásady volieb do Akademického senátu Drevárskej fakulty TU 
vo Zvolene. 
 
K bodu 7: Rôzne. 
 

• Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., zahájil diskusiu k bodu rôzne. V diskusii 
informoval členov senátu o pripravovaných voľbách kandidáta na dekana DF aj 
pripravovaných doplňujúcich voľbách do študentskej časti AS DF. Po doplnení AS DF 
študentom 2. stupňa štúdia, bude senát mať všetkých 20 členov, čo je potrebné 
k následným voľbám kandidáta na dekana DF. Voľby kandidáta na dekana DF je nutné 
realizovať aj v súčasnej mimoriadnej situácii, nakoľko volebné obdobie súčasnému 
dekanovi končí 30.4.2021. 

• Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu rôzne. 
 

K bodu 8: Návrh uznesení. 
 

• Predseda AS DF požiadal členov návrhovej komisie o prednesenie uznesení. 



• Návrh uznesení z rokovania AS DF predniesla doc. Ing. Iveta Čabalová, PhD. 
K navrhnutému uzneseniu neboli od členov AS DF podané žiadne doplňujúce alebo 
pozmeňujúce návrhy. 

• Predseda AS DF požiadal členov senátu o schválenie uznesení. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 16              Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
 K bodu 9: Záver.  
 

• Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., poďakoval členom AS DF za účasť na 
zasadnutí senátu a ukončil rokovanie AS DF. 

 
 
 
Zapísala:     Ing. Denisa Lizoňová, ArtD. -  tajomník AS DF 
 
Vo  Zvolene, 12.2.2021 
  



Uznesenia zo zasadnutia Akademického senátu DF 

konaného dňa 11. februára 2021 
 

Akademický senát DF na svojom zasadnutí dňa 11. februára 2021: 

 

 
 

01-21-01: schválil: 

a) program zasadnutia v pôvodnom znení, 

b) Rokovací poriadok Akademického senátu Drevárskej fakulty TU vo Zvolene, 
c) Zásady volieb do Akademického senátu Drevárskej fakulty TU vo Zvolene. 

 

 
 

01-21-02: zvolil: 

a) návrhovú komisiu v zložení: doc. Ing. Iveta Čabalová, PhD., doc. Ing. Miroslava 
Mamoňová, PhD., 

b) verifikátorov zápisnice: doc. Ing. Jozefa Gáboríka, CSc., doc. Ing. Martina Zachara, 
PhD. 
 

 

verifikátori zápisnice: 

  doc. Ing. Jozef Gáborík, CSc.        ............................................... 

 

                          doc. Ing. Martin Zachar, PhD.      ............................................... 
 

     

 

............................................... 

prof. Ing. Ivan Klement, CSc., v. r. 


